



روضة وهبة تماري  
Wahbeh Tamari KG

## العصرونية

الرقم: ت.ا/195-2023  
التاريخ: 2023/8/31

نحيطكم علمًا بأن الروضة تقدم يومياً العصرونية حسب الجدول ادناه :

العصرونية الأولى: تُقدّم للأطفال بالغرف الصفية الساعة 10:15 صباحاً حسب البرنامج التالي:

الخميس	الأربعاء	الثلاثاء	الاثنين	السبت
ساندويشات لبنة	كعك مع جبنه أو زعتر	مناقيش زعتر	ساندويشات لبنة	بيتزا

- يقدم مع الوجبة حليب مطعم أو عصير، وأنواع من الخضار مثل خيار وبندورة أو نوع من فواكه الموسم المتوفرة.
- **العصرونية الثانية:** تقدم للأطفال الساعة 12:30 بعد الظهر عصرونية خفيفة ( فاكهة /عصير/ بسكوت /باستا...).
- يرجى من أولياء الأمور عدم إرسال أي نوع من الطعام أو الشراب مع الأطفال ما عدا ماء الشرب ، وللحالات الخاصة الرجاء مراجعة ادارة الروضة لترتيب الاصناف المسموحة فقط لحالات الحساسيات.

شاكرين تعاونكم و متمنين لكم ولأطفالكم سنة مليئة بالخير والمحبة.

مديرة الروضة  
زهية شداد/ ابو خضر



روضة وهبة تماري  
Wahbeh Tamari KG

## Snack

We would like to inform you that at Wahbeh Tamari Kindergarten we offer the snack to the children according to the schedule below:

**1<sup>st</sup> snack** is offered around 10:15am in the classroom according to the following weekly schedule:

Saturday	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday
Pizza	Labaneh sandwich	Manakeesh	Ka'ek with cheese/za'atar	Labaneh sandwich

- Flavored milk or juice and seasonal vegetables or fruits are offered with the morning snack.

**2<sup>nd</sup> light snack** is offered at around 12:15 noon (fruits, juice, biscuits, pasta, ...)

Parents are kindly requested **not** to send any kind of food or drink to the kindergarten with their children except for a bottle of water.

For special cases of allergies please contact the KG administration to organize together other alternatives.

**Thank you for your cooperation**  
**Wishing you and your children a year full of joy and prosperity.**

Kindergarten Principal  
Zahia Shaddad/Abu Khader